

Title (en)

Method and apparatus for renewing railway switches.

Title (de)

Verfahren und Vorrichtung zum Erneuern von Eisenbahnweichen.

Title (fr)

Procédé et appareillage de renouvellement d'appareils de voie ferrée.

Publication

EP 0162750 A1 19851127 (FR)

Application

EP 85400778 A 19850419

Priority

FR 8407343 A 19840511

Abstract (en)

A method for renewing railway switches in which a new switch is substituted for a switch to be renewed (Y) without using a track (b) adjacent to the track (a) which comprises the said switch. This method essentially comprises two successive steps: - a first step in which, after isolating the switch (Y) and dividing the latter into a switch section (1) and a crossing section (2,3,4), the crossing section is removed and replaced by a provisional standard track section, and the ballast under the switch section and provisional track section is renewed; - a second step in which the switch section (1) and the provisional track section are removed and the new switch is installed at the site of the gap thus created in the track (a). These operations make use of a ballast scarifier and screening machine, a change-over vehicle, a set of mixed rail and road vehicles and moveable handling gantries.
<IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un procédé de renouvellement d'appareils de voie ferrée, dans lequel on substitue à un appareil de voie à renouveler (Y) un nouvel appareil de voie sans utiliser une voie adjacente (b) à la voie (a) qui comporte ledit appareil. Ce procédé comprend essentiellement deux étapes successives: - une première étape où, après isolement de l'appareil de voie (Y) et division de celui-ci en une section d'aiguillage (1) et une section de croisement (2, 3, 4), on enlève la section de croisement et on la remplace par une section de voie courante provisoire, et on renouvelle le ballast sous les sections d'aiguillage et de voie provisoire; - une deuxième étape où on enlève la section d'aiguillage (1) et la section de voie provisoire et on pose le nouvel appareil à l'emplacement de la lacune ainsi créée dans la voie (a). Ces opérations font appel à une dégarnisseur-cribleuse, à un véhicule de substitution, à une rame de véhicules mixtes rail-route et à des portiques mobiles de manutention.

IPC 1-7

E01B 29/02

IPC 8 full level

E01B 29/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

E01B 29/02 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2424361 A1 19791123 - MERCADIER PAUL [FR]
- [A] GB 873442 A 19610726 - HENRY BOOT & SONS RAILWAY ENGI
- [A] GB 697099 A 19530916 - GEORGES BOULARD
- [A] DE 2410718 A1 19750911 - KNAPE FRITZ DIPL ING
- [A] DE 2928152 A1 19800522 - PLASSER BAHNBAUMASCH FRANZ

Cited by

EP1475478A1; CH696884A5; US8229443B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0162750 A1 19851127; FR 2564117 A1 19851115; FR 2564117 B1 19861024

DOCDB simple family (application)

EP 85400778 A 19850419; FR 8407343 A 19840511